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Anna Hrdlicka, Liberalerna, ställde en interpellation vid Regionfullmäktiges möte den 21/2 2024, till 

Tekniska nämndens ordförande, Mariette Nicander, gällande att införa städdagar för att underlätta 

snöröjning och städning av gator. 

 

Det enkla svaret är ja, Park- och Trafikavdelningen håller på att titta närmare på detta.  

I dagsläget placerar vi ut skyltar (informationsskyltar på t.ex. en kon) som informerar medborgarna 

om att städning ska ske och uppmanar till flytt av bilar. Att införa städdagar eller andra liknande 

system som datumparkering skulle underlätta arbetet ytterligare. En sådan förändring behöver 

analyseras så att vi säkerställer att det finns ett behov och att nyttan är större än kostnaden. Att 

införa datumparkering påverkar även tillgången på parkeringsplatser. 

 

Mariette Nicander, 

Ordförande Tekniska nämnden 

 

 


